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Zápis z 78. Zasedání Rady pro vnitřní hodnocení 
ČVUT ze dne 12. 11. 2024 

 
 
Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
Ing. Bc. Hana Braunová 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
prof. Ing. Ondřej Jiříček, CSc. 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. 
doc. Ing, Tomáš Pajdla, Ph.D. 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. (online) 
doc. Ing. Jan Řezníček, CSc. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
Omluvení členové RVH 
Ing. Jan Blaha 
 
Přítomní hosté 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 78. zasedání. 
a) Prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program zasedání. 
b) RVH schválila program 78. zasedání. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
15 0 0 

 
2) Schválení zápisu ze	77. zasedání RVH ze dne 15. 10. 2024. 

a) Prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis zasedání. 
b) RVH schválila zápis ze 77. zasedání.  

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
15 0 0 

 
3) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček informoval o průběhu schvalování novely vysokoškolského 
zákona.  

 
4) Méně podstatné změny BSP Biomedicínská technika a Biomedical Technology (FBMI). 

a) Doc. Hozman představil méně podstatné změny BSP Biomedicínská technika a 
Biomedical Technology (FBMI) týkající se změny studijního plánu v	povinně 
volitelném předmětu. Ke změně došlo kvůli ukončení spolupráce s	LabView.  

b) RVH vzala méně podstatné změny na vědomí. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
15 0 0 

 

5) Schválení převodu studentů z	programů s	akreditací končící v	roce 2024 (FS). 
a) Členům RVH byly představeny doktorské studijní programy s	končící akreditací 

a nové studijní programy, do kterých budou studenti převedeni. 
 

Fakulta Končící 
studijní 
program 

Kód 
SP 

Studijní obor Kód SO Nový studijní program Kód SP 

FS Strojní 
inženýrství 

P2301 Mechanika tuhých a 
poddajných těles a 
prostředí 

3901V024 Aplikované vědy ve strojním 
inženýrství 

P0788D270011 

FS Strojní 
inženýrství 

P2301 Konstrukční a 
procesní inženýrství 

3909V001 Konstrukční inženýrství a 
mechatronika 

P0788D270009 

FS Strojní 
inženýrství 

P2301 Dopravní stroje a 
zařízení 

2902V004 Konstrukční inženýrství a 
mechatronika 

P0788D270009 
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FS Strojní 
inženýrství 

P2301 Technická 
kybernetika  

2612V045 Machine and process control P0714D270006 

FS Strojní 
inženýrství 

P2301 Materiálové 
inženýrství 

3911V011 Výrobní a materiálové 
inženýrství 

P0715D270021 

FS Strojní 
inženýrství 

P2301 Strojírenská 
technologie 

2303V002 Výrobní a materiálové 
inženýrství 

P0715D270021 

FS Strojní 
inženýrství 

P2301 Řízení a ekonomika 
podniku 

2305V003 Výrobní a materiálové 
inženýrství 

P0715D270021 

 

a) RVH schválila převod studentů doktorských studijních programů. 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
15 0 0 

 
6) Představení žádosti o udělení akreditace SP Elektrotechnika, elektronika a komunikační 

technika (FEL). 
a) Byla představena žádost o udělení akreditace studijnímu programu SP 

Elektrotechnika, elektronika a komunikační technika (FEL) pro dostudování 
studentů, kteří budou převedeni ze starého studijního programu 
Elektrotechnika, elektronika a komunikační technika, kterému končí akreditace 
k	31. 12. 2024. Do nového studijního programu nebudou nabíráni noví 
studenti. 

b) RVH schválila nový studijní program na dostudování studentů ve starém 
studijním programu. Studijní program bude mít platnost do 31.12.2027. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
 

7) Schválení předsedy hodnoticí komise pro schválení žádosti o prodloužení akreditace BSP 
Technologie údržby letadel (FD). 

a) Zpravodaj pro OV Doprava prof. Jíra navrhl jako předsedu komise doc. Ing. 
Jana Řezníčka, CSc. 

b) RVH schválila doc. Ing. Jana Řezníčka, CSc., jako předsedu hodnoticí komise.  
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 1 
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8) Schválení dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP Aplikace 
informatiky v přírodních vědách (FJFI). 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Tvrdík navrhl jako členy DPS prof. 
Ing. Jiřího Fürsta, Ph.D.,	a prof. Ing. Róberta Lórencze, CSc.	 

b) RVH schválila prof. Ing. Jiřího Fürsta, Ph.D.,	a prof. Ing. Róberta Lórencze, 
CSc.,	jako členy dočasné pracovní skupiny. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 

9) Schválení předsedy dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP 
Jaderné inženýrství a NMSP Jaderná a částicová fyzika (FJFI). 

a) Novým předsedou dočasné pracovní skupiny byl navržen prof. Jiříček. 
b) RVH schválila prof. Ing. Ondřeje Jiříčka, CSc., jako nového předsedu dočasné 

pracovní skupiny. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 1 

 

10) Schválení předsedy dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 
doktorských studijních programů z FEL 

a) Předsedou dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 
doktorských studijních programů Akustika, Acoustics, Kybernetika a robotika, 
Cybernetics and Robotics, Elektrotechnika a komunikace, Electrical Engineering 
and Communications, Bioinženýrství, Bioengineering, Aplikovaná fyzika, 
Applied Physics, Letecká a kosmická technika, aeronautical and Space 
Engineering, Ekonomika energetiky a elektrotechniky, Economics of Energy and 
Electrical Engineering, Informatika, Computer Science, Historie vědy a techniky, 
History of Science and Technology, Matematické inženýrství, Mathematical 
Engineering byl navržen prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. Jako členy skupiny byli 
navrženi Ing. Jiří Nováček, Ph.D., prof. RNDr. Pavel Surynek, Ph.D., doc. Ing. Jiří 
Hozman, Ph.D., prof. Ing. Milena Pavlíková, Ph.D., prof. Ing. Igor Jex, DrSc., prof. 
Ing. Josef Jíra, CSc., prof. Ing. František Hrdlička, CSc., prof. Ing. Róbert Lórencz, 
CSc., Ing. Radek Holý, Ph.D. 

b) RVH schválila navrženého předsedu a členy dočasné pracovní skupiny. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 
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11) Projednání nepředložení vnitřních hodnocení studijních programů z	let 2022 a 2023 
a) Za rok 2022 nebyly odevzdány k	hodnocení bakalářské studijní programy 

Biomedicínská technika a Biomedical Technology z	FBMI. Doc. Hozman 
informoval o procesu vnitřního hodnocení BSP Biomedicínská technika a 
Biomedical Technology. Zpráva je zpracovaná a bude předána na Radu pro 
vnitřní hodnocení.  

• RVH bere na vědomí informaci z	FBMI, že zprávy budou odevzdány do 
konce roku 2024. 

b) Za rok 2022 nebyl odevzdán k hodnocení navazující magisterský studijní 
program Technika a technologie v	dopravě a spojích z	FD. Místo navrženého 
studijního programu byl hodnocen navazující magisterský studijní program 
Inteligentní dopravní systémy. 

• RVH bere na vědomí, že místo NMSP Technika a technologie v dopravě 
a spojích byl odevzdán k	hodnocení NMSP Inteligentní dopravní 
systémy.  

c) Z	rok 2023 nebyly odevzdány k	hodnocení bakalářský a navazující magisterský 
studijní program Elektrotechnika, energetika a management.  

• RVH bere na vědomí informaci z	FEL, že zprávy budou na RVH 
odevzdány. 

d) Za rok 2023 nebyl odevzdán navazující magisterský studijní program 
Energetika a procesní inženýrství z	FS. 

• RVH bere na vědomí, že NMSP Energetika a procesní inženýrství byla 
přesunuta z	plánu hodnocení na rok 2024 a bude v	tomto roce 
odevzdána.  

e) Fakulta architektury požádala o prodloužení termínu odevzdání vnitřních 
hodnocení bakalářského a navazujícího magisterského studijního programu 
Architektura a urbanismus za rok 2024. FA žádá o prodloužení termínu 
odevzdání do 30. 04. 2025.  

• Prof. Lábus informoval o vnitřním hodnocení studijních programů, které 
čekají na nové formy tabulek.  

• Prorektor Holý představil momentální stav tvorby tabulek a formulářů 
pro zprávu o vnitřním hodnocení. Ve formulářích jsou ale některé 
tabulky, u kterých není možné, jak doplnit data. Největší problém je u 
doktorských formulářů.  

• RVH bude na dalším zasedání informována o dalším procesu tvorby 
tabulek. 

• RVH bere na vědomí žádost FA o prodloužení termínu z	důvodu 
nespuštění nových formulářů k odevzdání vnitřního hodnocení BSP a 
NSMP Architektura a urbanismus do 30. 04. 2025.  
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12) Různé 
a) Prorektor Holý informoval o procesu úpravy Statutu RVH. První návrhy čekají na 

konečné znění novely vysokoškolského zákona. Po schválení novely dojde 
k	upravení metodiky vyplňování formulářů akreditačních spisů. S	přípravou 
nové metodiky budou dále upravena pravidla pro hodnotitele týkající se střetu 
zájmů (hodnotitel nesmí být přednášejícím nebo cvičícím ve 
studijním	programu, garantem programu a děkanem fakulty). 

b) Předseda Akademického senátu ČVUT požádal RVH o informování AS ČVUT na 
prosincovém zasedání o činnosti RVH a dalších kvalitativních bodech zejména 
rankingu. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení za rok 2023 představí na 
Akademickém senátu v	listopadu prof. Tvrdík a prof. Jirásek.  

c) Proběhla diskuze ke kvalitativnímu posunu ČVUT za posledních 5 let.  
d) Další zasedání RVH: 17. 12., 14. 01., 18. 02., 18. 03., 15. 04., 13. 05., 17. 06.  

 

V	Praze 12. 11. 2024 


